

Just Speak Lessons



Ссылка на картинку:

<https://drive.google.com/file/d/17o2WE4BKnFsWE3n6l5dJ8MNmq1q3qlhs/view?usp=sharing>

Just Speak Course — это новый авторский курс школы. Во его главные преимущества и особенности:

1. **Flipped classroom** или «перевернутый класс». Домашнее задание в курсе Just Speak предшествует уроку. Дома в спокойной обстановке ученик погружается в сюжет, изучает лексику и грамматику, а на уроке применяет полученные знания в разговоре с преподавателем. Больше о методике flipped classroom можно прочесть [тут](#).
2. **Упор на разговорную практику.** Только живая беседа и реальные разговорные ситуации. Заучивание правил и выполнение интерактивных упражнений можно сделать и дома, а на уроке — Just Speak.
3. **Сторителлинг.** Уроки курса — не случайный набор тем. Они связаны единой сюжетной линией, как в сериале. Ученик является главным героем. На уровне Upper-Intermediate альтер-эго ученика переезжает в США и учится устраивать свою жизнь в другой стране. На уровне Advanced персонаж решает стать трэвел-блоггером и путешествует по миру, познавая разные культуры, погружаясь в актуальную мировую повестку.
4. **Обучение прикладным навыкам** через разыгрывание типовых ситуаций: поход к доктору, вызов электрика, собеседование, вечеринка, суд.
5. **Актуальные современные темы:** софт-скиллз, биохакинг, стартапы, харрасмент, космический туризм.

6. **Живой разговорный язык** с большим количеством сленга и идиом, погружение в тонкости языка и культуры.
7. **Геймификация:** заучивание тем наизусть или пересказ — это прошлый век. Как насчет разговорных квестов или головоломок? В курсе даже есть урок-комикс!

Структура курса и уроков

- **Урок длится 50 минут.** Есть домашнее задание, которое ученик выполняет до урока.
- **Уровень Upper-Intermediate** полностью дописан и включает **32 урока**. Они разделены на секции по 9 уроков, в конце каждой секции — урок-тест. Финальный экзамен в конце. Подробнее о каждом уроке уровня Upper-Intermediate можно узнать из [карты курса](#).
- **Уровень Advanced** тоже рассчитан на **32 урока**. Курс состоит из тематических блоков по два урока в каждом с уроком-тестом в середине курса. Финальный экзамен в конце. Курс готов более чем на половину, мы регулярно пополняем его новыми уроками.

Кому подходит курс

В каких случаях стоит брать с учениками уроки Just Speak? Мы собрали топ 5 причин по мнению преподавателей:

1. «*Этот курс покрывает потребности моего студента, который хотел переехать в США. Я беру это со студентами, которые хотят иммигрировать.*»
2. «*Моему студенту нужна интенсивная разговорная практика.*»
3. «*Студенты устали щелкать по клавишам, чтобы выбрать варианты, хотят просто говорить.*»
4. «*Уже закончили курс General с учеником, но пока ученик не готов перейти на новый уровень, поэтому ищу интересные материалы в других курсах.*»
5. «*Мне нравится перевернутый класс, темы и ролевые игры.*»

Больше о курсе вы можете узнать из презентаций, посвященных каждому уровню:

[Презентация уровня Upper-Intermediate](#)

[Презентация уровня Advanced](#)

Ответы на наиболее часто встречающиеся вопросы о курсе вы можете

30
29
28
27
26
25
24
23
22
21
20
19
18
17
16
15
14
13
12
11
10
9
8
7
6
5
4
3
2
1
1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28
29

[Включить программу чтения с экрана](#)

Чтобы включить программу чтения с экрана, нажмите Ctrl+Alt+Z. Для просмотра списка быстрых клавиш нажмите Ctrl+косая черта.

2. FAQ о курсе

найти [тут](#).

Еще вы можете посмотреть записи вебинаров, где мы рассказываем о курсе:

[Content Talks с куратором курса Дарьей Зубовой](#) — начало с 24 минуты.

[Академический директор Алексей Конобеев о Flipped classroom approach](#)

[Как обучать английскому языку для реальной жизни на примере Just Speak Course](#)

[Content Talks 26.10.2021](#)

Just Speak Course is our school's brand new original course. Here's a list of its main features and advantages.

1. **Flipped Classroom or reverse lessons.** Within the Just Speak course, homework assignment precedes each lesson with a teacher. In their own time, students read up on the lesson story, learn target grammar and new vocabulary. During the lesson, they use gained knowledge in conversations with the teacher. You can find out more about this approach [here](#).
2. **Full focus on conversation practice.** Only live interactions and real-life situations. Cramming grammar rules and completing interactive exercises may be done at home, but during the lesson, the student Just Speaks.
3. **Storytelling.** Lessons in this course are not just a random assortment of topics, they are connected into a single story, like in a TV show, and the student is its main protagonist. Within lessons of the Upper-Intermediate level, the student's character moves to the USA and tries to get their bearings in this new life. As for the lessons of the Advanced level, their character decides to become a travel blogger and wanders the Earth getting to know peoples and cultures across the globe in the context of our modern world.
4. **Learning useful skills** through role-playing such real-life situations as going to the doctor, calling an electrician, going to an interview, a party or a courthouse.
5. **Relatable, up-to-date topics**, like soft skills, biohacking, start-ups, harassment, space tourism and so on.
6. **Colloquial language** with a plethora of idioms, modern slang and an in-depth look into nuances of culture and the English language.
7. **Gamification:** reciting something or memorizing texts is a thing of the past. It's all about puzzles and interactive quests where students actually practice what they've learned. There's even a graphic novel lesson in the course!

Course and lesson structure

- **Lessons last for 50 minutes.** There's also homework that students have to complete before the lesson.
- **The Upper-Intermediate level** is complete with **32 lessons**. They are broken down into sections of 9 lessons with a test at the end of each section. There's also a final exam at the end of the course. You can find out more about each lesson of the Upper-Intermediate course from the [road map](#).

- **The Advanced level** also contains **32 lessons**. The course comprises a number of blocks—two lessons each—on specific topics, and there's a test in the middle of the course and an exam in the end. We've completed more than a half of the course, and we're constantly adding new content to it.

Who will find the course useful?

When should you take the Just Speak course with students? Here're our top-five reasons to pick up the course based on testimonies of our teachers.

1. *"This course perfectly meets the needs of my student who wants to move to the USA. I usually pick it up with students that want to immigrate."*
2. *"My student needs intensive conversation practice."*
3. *"Students are tired of painstakingly clicking through the multiple-choice questions, they just want to have a proper conversation."*
4. *"We've already completed the General course with my student, but they're not feeling ready to move to the next level, so I'm looking for interesting content in other courses."*
5. *"I like the concept of the flipped classroom, different topics and role-playing games."*

You can learn more about the course from presentations on each language skill level:

[Upper-intermediate level presentation](#)

[Advanced level presentation](#)

The FAQ on the course can be found [here](#).

Also, check out these webinar recordings where we talk about the course:

[Content Talks with academic adviser of the course Daria Zubova](#), starts at 24:00.

[Academic manager Alexey Konobeyev on the Flipped classroom approach](#)

[How to teach colloquial English using the Just Speak course as an example.](#)

[Content Talks October 26, 2021](#)